
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 21. juni 2021 stillet følgende spørgsmål nr. 

1441 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares foreløbigt.  Spørgsmå-

let er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 1441:  

”Vil ministeren redegøre for, hvilken grad af normeringer for sygeplejersker i kommu-

nerne der dækkes af vikarer, og i hvilken grad stillinger i kommunerne slås op som 

fuldtidsstillinger, samt hvor mange kommuner der skaber incitamenter for, at syge-

plejersker kan arbejde fuld tid, såsom vagtplanlægning der er foreneligt med små-

børnsfamilier, samt om alle kommuner garanterer, at alle sygeplejersker, der ønsker 

det, kan gå fra deltid til fuldtid?” 

 

Svar: 

Grundet sommerferieperioden samt behov for indhentning af bidrag fra KL er det 

ikke muligt at besvare spørgsmålet inden fristen. Jeg forventer at kunne besvare 

spørgsmålet endeligt ultimo september 2021. 

 

 

Med venlig hilsen 
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